

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 31-03-2026 10:04:25 AM Subject: Decisions of the companys board of directors</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 31-03-2026 10:04:25 AM الموضوع: قرارات مجلس ادارة الشركة</p>
<p>With reference to the disclosure instructions for issuing companies and the accounting and auditing standards for the year 2004 and their amendments up to 2019, we would like to inform you of the decision of the Board of Directors of United Financial Investments Company: - To recommend to the company's General Assembly and convene its Annual General Meeting, and to authorize the Chairman of the Board and/or his deputy in his absence to set the date of the meeting and prepare and send the necessary invitations as appropriate. - To recommend to the company's General Assembly and convene an Extraordinary General Meeting to approve: - The merger of International Financial Center Company LLC and Al Hikma Financial Services Company LLC with United Financial Investments Company Public Shareholding Company (the acquiring company). - The merger agreement and authorize the company's Board of Directors to sign the agreement and make any necessary amendments thereto, as well as amend the final merger date according to the circumstances. - The Chairman of the Board of Directors, and/or his deputy in his absence, is authorized to set the meeting date and prepare and send the necessary invitations as appropriate, provided that the procedures for issuing shares are completed in accordance with the resolution of the Extraordinary General Assembly scheduled for April 12, 2026, before sending the invitations. Please note that the agenda items for the Ordinary and Extraordinary General Assembly meetings and their dates are subject to the approval of the Registrar of Companies. We will provide you with the agenda items and the final meeting dates as soon as we receive approval from the Registrar of Companies.</p>	<p>بالإشارة الى تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019 نود اعلامكم بقرار مجلس إدارة الشركة المتحدة للاستثمارات المالية: - التوصية للهيئة العامة في الشركة ودعوتها لاجتماع الهيئة العامة العادي السنوي، وتفويض رئيس مجلس الإدارة و/أو نائبه في حال غيابة بتحديد موعد الاجتماع واعداد وتوجيه الدعوات اللازمة حسب الأصول وفقا لما يراه مناسبا. - التوصية للهيئة العامة في الشركة ودعوتها لاجتماع هيئة عامة غير عادي للموافقة على: - الموافقة على اندماج كل من شركة المركز المالي الدولي ذ.م.م وشركة الحكمة للخدمات المالية ذ.م.م مع الشركة المتحدة للاستثمارات المالية المساهمة العامة (الشركة الدامجة). - الموافقة على عقد الاندماج وتفويض مجلس الإدارة في الشركة بتوقيع العقد وإجراء أي تعديلات لازمة عليه وكذلك تعديل تاريخ الدمج النهائي تبعا لواقع الحال. - تفويض رئيس مجلس الإدارة و/أو نائبه في حال غيابة بتحديد موعد الاجتماع واعداد وتوجيه الدعوات اللازمة حسب الأصول وفقا لما يراه مناسبا، على ان يراعى استكمال إجراءات اصدار الأسهم وفقا لقرار الهيئة العامة غير العادية المنوي اتخاذه بتاريخ: 2026/4/12 قبل توجيه الدعوات. علما ان بنود دعوة الهيئة العامة العادية وغير العادية ومواعيد الاجتماعات خاضعة لموافقة مراقب عام الشركات، هذا وسوف نوافيكم بنود الدعوات وبالموعد النهائي للاجتماعات فور الحصول على الموافقة من مراقب عام الشركات.</p>
<p>31-03-2026</p>	<p>31-03-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fadia hasan abed abdulla</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fadia hasan abed abdulla</p>